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Het landelijk bestuur bestond tot midden 2023 uit: Dorien Rookmaker (voorzi;er), Ilona 
Wagenaar (1e secretaris), Simone Teerling (2e secretaris), Esther Nieboer (1e 
penningmeester), Afryea Uiterloo (2e penningmeester), Sylvia Bouwmeister (pr & externe 
communicaQe) en Wijnanda Asjes (algemeen bestuurslid). (Wijnanda en Ilona traden af, en 
Wijnanda stapte over naar de Studiefondscommissie).  
 
Het bestuur hield 8 vergaderingen en 2 heidagen te Utrecht en Den Haag. 2023 stond in het 
teken van toekomsten-de-basis-op-orde, de instelling van een commissie om al onze 
acQviteiten te coördineren (o.l.v. Simone Teerling), aanpassing van de statuten aan nieuwe 
wet- en regelgeving en verandering van onze naam door het Predicaat Koninklijk (zie boven). 
De leeXijdsgrens voor bestuursleden verdween.  
 
Erelid Anne Noordzij-Gregory gaf aan vertrouwenspersoon te willen blijven. Zij hoefde in 
2023 geen cases te behandelen. Een rooster van aXreden voor het landelijk bestuur en een 
overzicht van nevenfuncQes kwamen op de website.  
 
Om besturen te faciliteren werden opleidingsdagen georganiseerd. Een ‘penningmeesterdag’ 
en een instrucQedag in Den Haag (georganiseerd door Quirine en Loes) inzake het Genkgo 
ledenadministraQesysteem. Drukwerk en (inpak-) tassen werden aangepast met het 
Koninklijk-logo.  
 
In de AV (door Haarlem georganiseerd) werden de uitkomsten van de ledenenquête – die 
alles te maken hebben met onze toekomst - gepresenteerd. Tijdens de lunch prioriteerden 
we met elkaar. In het najaar werd een klankbordgroep ingesteld (o.l.v. Sylvia Bouwmeister) 
om voorstellen voor verandering met elkaar af te stemmen. De klankbordgroep ging in het 
najaar van start. Ze komt in wisselende samenstelling bijeen.  
 
In oktober vond de vergadering plaats met de Raad van Afgevaardigden. Op een andere 
locaQe dan gebruikelijk. Het werd Woerden; met het openbaarvervoer goed bereikbaar. Het 
ledenbestand bleef aardig op peil, maar groeit o.i. onvoldoende. Dat versmalt de basis voor 
rekrutering van studentenbegeleiders, bestuurders en commissieleden. Steeds vaker komen 
bestuursleden, commissieleden en studentenbegeleiders van buiten Tesselschade. Dat is 
overigens met het oog op vernieuwing welkom. Het blijX nodig om de bekendheid van 
Tesselschade op peil te houden. Bijvoorbeeld door voorlichQng en trainingsdagen.  
 
De depotcommissie paste vanwege veranderingen in de afdelingen de depotdagen aan. Op 
de depotdagen, die eenmaal in de negen maanden worden gehouden, zijn alle leden en 
handwerksters welkom. Handwerken staat nog steeds centraal. De onderlinge verkoop is wel 
eens minder uitgebreid geweest.  
 
Het landelijk bestuur omarmde een idee uit Zeeland voor de opzet en inrichQng van een 
promoQestand met o.a. banners, folders, handwerkproducten en een QR-code om lid te 
worden. Perfect voor onze presentaQe op braderieën en open dagen. In het najaar tekende 
het landelijk bestuur (op iniQaQef van Arnhem) een intenQeverklaring voor samenwerking 



met de CraXs-council. Om het behoud en de ontwikkeling van handwerktechnieken een 
nieuwe sQmulans te geven.  
 
Financieel was 2023 een wat beter jaar dan 2022. Vooral als gevolg van sQjgende 
beurskoersen. De omvang van giXen bleef op niveau. De afdelingen werden gea;endeerd op 
de ANBI-eisen, en dat zij elk jaar vóór 1 juli stukken dienen te overleggen voor plaatsing op 
de website. Met vermogensbeheerder InsingerGilissen hadden beide penningmeesters 
overleg over beleggingsbeleid en -resultaten. Voor vragen kunnen we alQjd terecht bij onze 
contactpersoon bij IG.  
 
Ons lidmaatschap van de FIN (de branchevereniging voor fondsen en foundaQons in de 
filantropie) blijX waardevol. De FIN monitort alle wet- en regelgeving in die sector, en 
onderneemt zo nodig direct acQe. Zij communiceert goed met ons. Afryea Uiterloo, onze 2e 
penningmeester, woonde de ALV van de FIN bij. De FIN is een laagdrempelige en makkelijk te 
raadplegen vraagbaak.  
 
Alle commissies, afdelingsbesturen en bijzondere funcQonarissen hebben in 2023 hard 
gewerkt. Hun betrokkenheid is enorm. Dat waarderen we, zwak uitgedrukt, zeer. Wij willen 
iedereen die zich in 2023 weer vol energie inze;e voor Tesselschade heel hartelijk bedanken! 
Mei 2024, D. Rookmaker (voorzi;er) en S.C.J. Teerling (secretaris). 


